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Krajevna skupnost Pekre 

Bezjakova lica 4, 2341 LIMBUŠ 
tel. št.: +386.2.2201-839, e-pošta: 

ks.pekre@maribor.si 

    

 
Številka: 01300-115/2019-2 
Datum: 05.12.2019 
 
 

Z A P I S N I K 
 

3. seje sveta krajevne skupnosti, ki je bila v sredo, 25. 9. 2019 ob 17. uri na sedežu 
krajevne skupnosti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  

 
OSTALI PRISOTNI:  
Jelka Kapun – Referent 
 
 
ODSOTNI:  
ČLANICE IN ČLANI SVETA: 

 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje 
4. Avtobusna linija 18 
5. Igrišče na Bezjakovi 
6. Izgradnja Bezjakove 
7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 
 
 
 

 
1. 

Zvonka Debenak   
Miha Ajster   
Brigita Hojnik   
Srečko Simonovič 
 

  

Jože Černelč 
Aleksandra Ajster 
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Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 

Predsednica sveta, Zvonka Debenak pozdravil prisotne. Ugotovila je, da so prisotni 4 
člani in  članice od izvoljenih 7, kar zagotavlja sklepčnost. 
 
 
       
 
 

2.  
                                        Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Pripomb k predlaganem dnevnem 
redu ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednice sveta glasovali in soglasno z 4. 
glasovi ZA sprejeli sklepe 2. redne seje. 
 
Sklep št. 1: 
Svet soglasno potrdi dnevni red 
 
 
 
      3. 
   Obravnava in potrditev zapisnika 2. redne seje 
 
Sklep št. 2: 
Svet soglasno sprejme in potrdi zapisnik 2. redne seje. 
 
 

4 
  Avtobusna linija 18 

 
 

Ga. Zvonka Debenak poda svoje mnenje glede avtobusne linije 18. in sicer, če se bo 
sledilo iniciativi iz MČ Radvanje se naj da ugovor na anketni vprašalnik. Ga. Brigita 
Hojnik izrazi svoje mnenje in sicer jo zanima kakšno je mnenje krajanov, prav tako 
pove, da se je tako rekoč naredilo že vse kar se je dalo. Velika večina krajanov je novo 
avtobusno linijo sprejela. Ga Zvonka Debenek pove da je bila s tajnico na sestanku pri 
podžupanji. Predsednica ja predlagala, da se naj končna postaja prestavi na 
»kolodvor«. Predsednica pove, da se je udeležila sestanka na MČ Radvanje, kjer se 
je strinjala, da zadevo peljejo skupaj dalje. Predsednica postavi vprašanje, ali peljejo 
zadeve dalje ali se zadeva zaključi. Člani sveta se strinjajo, da se zadeva da v 
mirovanje, saj na KS Pekre ni več pritožb krajanov. 
 
 
Sklep št. 3 
Po zadnjih podatkih svet KS Pekre ugotavlja, da ni več pritožb glede poteka 
avtobusne linij št. 18., zato se svet soglasno strinja in sprejme sklep , da se 
zadeva da v mirovanje. 
 
 
                                                                    5. 
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       Igrišče Bezjakova 
    
                            
Ga. Zvonka Debenak pove, da se krajani pritožujejo, saj na igrišču gorijo luči in 
posledično so  na igrišču vso noč starejši otroci, kateri povzročajo hrup. Tajnica poroča, 
da je posredovala zadevo na urad za šport, na katerem so povedali, da bodo menjali 
ključavnico, katera je sedaj zlomljena ali bodo odstranili varovalke. Člani sveta se ne 
strinjano, da se odstranilo varovalke. Predlagajo naj se namesti tajmer. 
 
 
 
 
 
                                                                   6. 
                                                     Izgradnja Bezjakove 
 
 
Tajnica pove, da so ji na uradu za komunalo povedali, da se izgradnja Bezjakove ulice 
ne bo pričela v letu 2019, saj ni več denar, zaradi izgradnje odseka ceste Graške gore. 
G. Miha Ajster se bo sestal s svojimi člani komisije za komunalo. Tajnica bo uredila 
sestanek na uradu za komunalo. 
 
 
      7. 
    Vprašanja in pobude 
 
Tajnica pove, da jo je kontaktiral g. Ivo Gabrovec in sicer zaradi skulpture, katera se 
nahaja pri starem vrtcu in bi jo bilo potrebno prestaviti. Svet KS Pekre prosi, naj 
sprejme sklep za novo lokacijo.  
Tajnica pove, da se tajnica iz MČ Pobrežje upokoji in jo je potrebno izbrisati za 
podpisovanje v UJP-u. Predlaga novega podpisnika in sicer tajnico MČ Koroška vrata 
ga. Jasmino Strajnar. 
 
 
 
Sklep št. 4: 
Svet  soglasno sprejme sklep, da se skulptura prestavi pred vrtec. 
 
Sklep št. 5: 
Svet soglasno potrdi novega podpisnika,  ga. Jasmino Strajnar. 
 
 
 
                                                                   8. 
                                                               Razno 
 
 
 
Zaradi velikih stroškov ogrevanja, bi bilo potrebno preuredit napeljavo centralnega 
ogrevanja. 
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Tajnica bo pridobila ponudbo pri serviserju centralnih peči. 
Ga. Brigita Hojnik pove, da so v prejšnjem svetu ob Božičku člani sveta pogostili otroke 
in starše pred domom kulture. 
Predsednica pove, da je bilo G. Stanku Zorcu povedano glede zmanjšanja stroškov 
kurjave. 
 
 
 
 
Pod to točko dnevnega reda se je predsednica zahvalil za udeležbo. 
 
Sejo je predsednica zaključila ob 19.00 uri. 
 
 
 
 
Pripravila: 
JELKA KAPUN 
Referent  
 

Zvonka Debenak 
Predsednik sveta 

 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta krajevne skupnosti 
 

 
V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 


